

# PROTOKOLL

från

## STYRELSEMÖTE

i

### TULLINGEPARTIET, TUP

Tid: onsdag den 1 november 2017, 18.30–20.30

Plats: Medborgarkontoret i Tullinge

Närvarande: Camilla Jägemalm, ordförande

Anders Thorén

Carl Widercrantz, POLSEK

Per Börjel

Elisabet Thorén

Fredrik Ahlinder

Rita Ilomäki

Frånvarande: Louise Linder

Christian Wagner

**§1 Mötets öppnande**

Camilla öppnade mötet och hälsade deltagarna välkomna.

**§2 Genomgång/godkännande av föregående protokoll**

Det fanns inga kommentarer till föregående protokoll. Protokollet godkändes.

**§3 Delningsfrågan**

Carl har fått svar från centrum för rättvisa och Stockholms universitet.

Tyvär har centrum för rättvisa inte någon möjlighet att engagera sig i fallet. Däremot hänvisar de oss till advokat Jan Södergren ([info@advokatsodergren.se](mailto:info@advokatsodergren.se)). Jan Södergren har tidigare vunnit ett mål i Europadomstolen. Målet handlade om att Sverige

nekade klienten rättslig prövning när han ville stämma Strix Television för förtal efter ett inslag i programmet Insider på TV 3. Europadomstolen gav klienten rätt i målet. Sverige fälldes för en kränkning av hans rätt till en rättvis rättegång enligt artikel 6 i Europakonventionen.

Inte heller kontaktpersonen på Stockholms universitet, Teresa Simon-Almendal, kunde hjälpa oss. Hon rekommenderar istället att vi ska ta kontakt med någon av universitetets lärare/forskare i förvaltnings- eller kommunalrätt på [www.jurinst.su.se](http://www.jurinst.su.se). Beslutades att Carl ska ta kontakt med både Jan Södergren och någon lärare/forskare i förvaltnings/kommunalrätt.

#### **§4 Information från POLSEK (Carl)**

Eftersom att Carl inte hade möjlighet att delta på senaste KS/KF, så lämnade Anders en rapport från mötena. På KF var det många ärenden, särskilt interpellationer, och därför bordlades två motioner från TUP.

Vid en av voteringarna på fullmäktige var Therese på toaletten och Anders röstade därför åt henne. Detta uppmärksammandes av andra ledamöter och rösten ogiltigförklarades. Anders bad om ursäkt för händelsen från talarsolen. Beslutades att Anders vid nästa gruppledarträff ska ta upp frågan om en voteringsklocka i KF.

Carl meddelade att Christian blir ny ersättare i KF efter Elizabeth Bushby.

Nu finns kommunstyrelsens förslag till budget tillgänglig. Som tidigare meddelats har alla nämndledamöter fått i uppgift att läsa den budget som presenteras i respektive nämnd och återkomma med synpunkter till Per senast den 2 november. Beslutades att Carl ska skicka ut en påminnelse om detta till de förtroendevalda.

Eftersom att TUP har representation i kommunfullmäktige har vi därmed även rätt att få partivalsedlar utlagda av kommunen. Carl har därför skriftligen per post skickat in en begäran om utläggning av dessa till Länsstyrelsen i Stockholm.

Julmarknaden i Tullinge C är den 9 december. Beslutades att vi ska ta fram en ny giweaway till julmarknaden. Det ska vara i form av ett ljus i julklappspapper med texten "Tullingepartiet ett ljus i mörkret". Anders och Elisabet undersöker detta.

#### **§5 Information – rapporter från grupperna**

##### **a) Hemsidan.**

Anders informerade om att hemsidan beräknas vara färdig i början av december och igång till årsskiftet.

Carl ska försöka att sammanställa en fokusgrupp som kan titta på hemsidan och lämna synpunkter.

Vi behöver nya bilder till hemsidan. Beslutades att Elisabet ska ta några foton med sin egen kamera, t ex från Lida.

##### **b) Kommunikation – Media**

Elisabet redogjorde för senaste nytt i media. Bland annat publicerades Anders insändare om postutdelning i "Mitt i".

Diskuterades gällande att göra speciella utskick till olika grupper, t ex till nyinflyttade i Tullinge. Informationen kan lämpligen vara på olika språk.

Miljöpartiets kommunalråd i Botkyrka, Fredrik Olsson, har förfalskat en namnteckning och därmed tvingats till en timeout från sina uppdrag. MPs interna angelägenheter ska vi inte blanda oss i, däremot kan vi uttala att TUP inte har förtroende för Fredrik Olsson som ordförande i tekniska nämnden. Per skriver förslag på uttalande till Anders som sedan lägger upp texten på Facebook.

**c) Ekonomi – Budget – medlemmar, Facebook**

Louise rapport var utskickad sedan tidigare.

**d) Den andra vägen**

Vi har fått protokoll från mötet vid Bergshamra. Camilla kommer att föredra det på nästa styrelsemöte.

**§6 Rapport från möte i Falkbergsskolan 19 oktober**

Torsdagen 19 oktober var det möte i Falkbergsskolan om centrala Tullinge. Då presenterades dialogresultatet av "centrumdialogen". Falkbergsskolans matsal var i princip fullsatt. Dialogforums ordförande, Hans Richardsson, och (S) politiska sekreterare Johannes Svensson var upprörda över att TUP delade ut flyers inför mötet.

Fredrik menade att det var otydlig vad mötet egentligen handlade om. Fredrik åtar sig att titta på reglerna kring vad som gäller vid samråd etc.

Konstaterades att kommunens centrumförslag är impopulärt och att vi kan profilera oss emot detta.

**§7 Valprocess för att fastställa valsedel till fullmäktige**

Klas Bovin, Lasse Almgren, Mimmi Zethraeus och Elizabeth Bushby är tillfrågade om att arbeta som valberedning för att ta fram TUPs valsedel till fullmäktigevalet 2018. Klas har svarat att han ställer upp. Övriga personer har ännu inte lämnat några besked.

**§8 Gruppfotofering av TUPs medlemmar**

Några av TUPs medlemmar samlades för gemensam gruppfotofering den 21 oktober i Parkhemsskolan. För de som missade fotoferingen finns det möjlighet att ändå vara med på bilden. Fotografen, Micke Bodner, kan i efterhand "klippa in" fler personer i gruppafotot. Micks bedömning är att det krävs ytterligare fem personer för att göra grupp bilden komplett. Carl har skickat ut information om detta till berörda personer.

**§9 Boka valstuga inför valet**

Diskuterades gällande att boka och beställa valstuga inför valrörelsen. Anders har av Skyttbrinks gymnasium fått en offert för valstuga (15 kvm) för 45 000 kr. Köparen står för transporten själv. Stugan levereras i två delar som monteras av köparen. Målning av stuga sker efter kunds önskemål. I övrigt ingår följande: En dörr med lås, två stycken fönster enligt kunds utplacering och fönsterluckor för att täcka fönster.

Denna stuga är dock onödigt gedigen. Anders har en polsk kontakt som sannolikt kan bygga en bättre och billigare valstuga. Beslutades att Anders ska begära en offert från sin kontakt. Per bekräftade att det är OK att bygga upp valstugan på hans tomt.

Fredrik berättade att hans pappa undersöker möjligheterna till en mobil valstuga.

**§10 Mötestider för kommande styrelsemöten**

Beslutades att vi ska bestämma fasta tider för kommande styrelsemöten. Flera ledamöter vill ha möten på onsdagar, jämna veckor. Beslutades att Carl sätter ihop ett förslag på mötesschema.

**§11 Övriga ärenden**

Fredrik har blivit nekad att boka ett verksamhetsbesök hos Rehabgruppen i Botkyrka. Motiveringen är att han först måste gå via vård- och omsorgsförvaltningen eftersom att han kommer från TUP. Det är ett oacceptabelt svar och Fredrik ska därför ta upp detta med förvaltningschefen Pia Bornevi.

Rita tog upp problematiken med det kontantlösa samhället. De begränsade möjligheterna att använda kontanter i dagligvaruhandeln är ett problem för många äldre. Camilla pekade på att vi även behöver bevaka hur detta sköts inom hemtjänsten.

**§12 Nästa möte/Avslutning**

Nästa möte beslutades till onsdag 29 november, kl 18:30, på Medborgarkontoret.

Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Carl Widercrantz

Camilla Jägemalm